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Sarajevo, 30. lipnja 2021. godine
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Sukladno dl.l55. i 156. Poslovnika Doma naroda Parlamentarne skup5tine BiH(,, SluZbeni
glasnik BiH" br.58/14,88/15,96115 i 53/16), najavljujem usmeno postavljanje pitanja vijecu
ministara BiH:

,,Da li je Vijeie ministara sudjelovalo u pripremi teritorijalne i socioekonomske analize za Interreg
IPA CBC, za rczdoblje 2021.-2027. godina? Da li je doSlo do promjena dosadaSnjih rasporeda
opdina i da li se upoznala zainteresiranajarmost?

TraZim od Vije6a ministara da iznade tehnidke moguinosti za izmjene i dopune programskog
podrudja Inteneg -lPA CBC (Hrvatska, BiH, Cma Gora), sa opiinama Kiseljak, Kre5evo i
Fojnica.

Koliko mi je poznato, ukoliko zemlja partner to zatrali,postoji mogu6nost da se to pitanje rijeSi.

Argument za ovo je da ove tri op6ine koje se trenutadno nalaze u drugoj regiji sa Srbijom i BiH,
imaju viSe od dvadeset godina ozvanidene statuse gradova prijatelja sa viSe hrvatskih i madarskih
gradova.

To bi u svakom sludaju olak5alo suradnju i omoguiilo lak5i pristup sredstvima iz ovog programa.

Naime, ove opcine su trenutno u programskom podrudju Prekogranidne suradnje Srbija - BiH, ali
zbog ve6e mogudnosti suradnje i realizacije projekata sa opiinama i gradovima sa kojima su
gradovi prijatelji iz Republike Hrvatske i Madarske a sa kojima imaju vei 20-ak godina zvanidne
prijateljske odnose. Iz ovih razlogaove tri opiine u dosada5njem financijskom razdoblju do2020
godine nisu bile u prigodi porudi znalajnlja sredstva iz prekogranidne suradnje."

Lidiia Bradara


